
NARODNA TEHNIKA ZAGREBAPREDSJEDNIŠTVOZagreb, Trg žrtava fašizma 14Broj: 754/88
IZVOD IZ ZAPISNIKA S 27. SJEDNICE PREDSJEDNIŠTVA GRADSKE KONFERENCIJE NARODNE TEHNIKE ZAGREBA

Na sjednici Predsjedništva GK Narodne tehnike Zagreba koja je održana 2o. IV 1988. godine doneseni su slijedeći
ZAKLJUČCI

AD 1 "TEHNIČKA KULTURA U OPČINI MEDVEŠČAK"Članovima Predsjedništva predstavlja zadovoljstvo čuti o jednom primjernom radu OKNT i SlZ-a Medveščak gdje se ostvaruje vrlo uspješna suradnja sa svim strukturama u općini.Očito se radi o tome da su kadrovi bili ti koji su osnovna pokretačka poluga u pravcu osposobljavanja organizacija tehničke kulture za ovakvu aktivnost kakva je prisutna.Predsjedništvo odaje priznanje i pruža potrebnu podršku bilo moralnu pa i materijalnu.Mi želimo da se ta aktivnost i dalje nastavi u općini Medveščak i da probleme koji su prisutni uspješno razriješe.Velika je stvar spoznaja i biti svjestan rezultata i problema i kritički se odnositi i prema jednome i prema drugome, to je značajna garancija za postizanje dobrih rezultata.
AD 2 "PROBLEMATIKA KINO KLUBA "ZAGREB"Nakon uvodnih napomena i opširnog izlaganja tajnika Kino kluba "Zagreb" Duška Popovića u raspravi je učestvovalo više članova Predsjedništva nakon čega je ocijenjeno:a) da Kino klub "Zagreb" u zadnjih nekoliko godina ne postiže rezultate rada adekvatne njegovoj 6o. godišnjoj tradiciji, a s obzirom da je Kino klub "Zagreb" organizacija koja je u svojoj dugoj povijesti stvorila filmove koji predstavljaju kulturno blago ne samo Zagreba već i šire stoga Predsjedništvo GK Narodne tehnike Zagreba preuzima obavezu da zajedno s Kino klubom i svim strukturama Medveščaka hitno poduzme 
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mjere kojima če se u svakom pogledu revitalizirati organizacija te u tom smislu predlaže zaključke:
1. Hitno da se sastane Predsjedništvo Kino kluba "Zagreb" i da ocijeni situaciju i dogovori se za daljnju aktivnost.Ta sjednica Predsjedništva imala bi dva zadatka i to:- da pripremi održavanje Skupštine Kluba- da pripremi program izlaska iz krize (kako je rekao drug Baričevič a to je da program kojega je izradio SIZ tehničke kulture Medveščak zajedno sa Kino savezom Hrvatske predstavlja solidnu osnovu za nastavak rada kvalitetnog rada Kino kluba "Zagreb", također treba napraviti program nabavke opreme i utvrditi izvore dugoročnijeg financiranja.Zaduženi su OKNT Medveščak i SIZ tehničke kulture Medveščak da zajedno sa drugovima iz Kino kluba "Zagreb" to naprave.2. Da se pripremi prijedlog i napravi operativni plan rada (program rada kojega je izradio SIZ Medveščak sa Kino savezom Hrvatske) predstavlja solidnu osnovu za izradu operativnog programa.
3. Da se uputi pismo starim članovima Kluba koji su napustili aktivnost u Klubu iz bilo kojih razloga da ih se pozove da se uključe u rješavanje problema sa kojima je Klub suočen sve u cilju da se animira novo članstvo u Klubu posebno djeca i omladina (primjer treba poslužiti kako radi OKNT Medveščak na drugim područjima - to može biti dragocjeno iskustvo za nove članove u Kino klubu).
4. Koncem V mjeseca treba izvjestiti Predsjedništvo Narodne tehnike Zagreba - podnijeti izvještaj šta je u međuvremenu napravljeno.
5. S obzirom na tradiciju Kluba i vrijednosti koje je on dao i da se sve to sačuvalo i Klub postavio na noge i on počeo dalje raditi da u okviru GKNTZ i OKNT i Klubu ispred GKNTZ bude na ispomoći drugarica Botica i drug Horn.
Zaključci su jednoglasno prihvaćeni.

Predsjednik GKNTZ


